
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 6 listopada 2018 r.

- Liczba obecnych na zebraniu – 33

- Uprawnionych do głosowania – 32 – przedstawiciele klas: 1b, 1c, 1e, 1f, 2b, 2c, 2d, 2e, 2f, 2g, 3a, 
3b, 3c, 3d, 3e,  4b, 4c, 4d, 4e, 4f, 4g, 4h, 5a, 5c, 5e, 5f, 5g, 6a, 6c, 6d, 6e, 6f, 7a, 7e, 8d, 8e.

Lista obecności – Zał. Nr 1 do protokołu.

Porządek Zebrania:

1. Na początku spotkania został jednogłośnie zatwierdzony protokół z poprzedniego zebrania 
(2.10.2018r.).

2. Następnie skarbnik p. A. Perzyńska przedstawiła poszczególne punkty budżetu, które były 
akceptowane, zmieniane lub odrzucane przez przedstawicieli klas w RR.

Wzorem  lat  wcześniejszych  Rada  Rodziców  nie  finansuje  konkursów  międzyszkolnych. 
Przeznaczając środki jedynie na nagrody dla uczniów naszej szkoły.

3. Rada  Rodziców  przyjęła  preliminarz  wydatków  na  rok  szkolny  2018/2019  w  drodze 
głosowania. Głosów za – 32, przeciw – 0, wstrzymujących -0 (zaakceptowany preliminarz 
stanowi Zał. Nr 2 do protokołu).

4. Pojawił  się  wniosek,  aby  jeśli  to  możliwe  poprosić  rodziców o nieco  wyższe  wpłaty  niż 
zadeklarowane,  z  racji  na rosnące wydatki  Rady Rodziców. 1/3 wydatków Rady stanowi 
akcja „Lekki Tornister”, a 1/6 dofinansowywanie uczniów w trudnej sytuacji materialnej.

5. Kolejną  sprawą  było  zaznaczenie  w  dzienniku  elektronicznym  Librus  osób,  które  są 
reprezentantem klasy w Radzie Rodziców, aby ułatwić komunikację z tymi osobami.

6. Wiceprzewodniczący RR p. P. Zimiński zgłosił wniosek o zmianę regulaminu Rady Rodziców, 
zaanonsował  zmiany  konieczne  w  obliczu  obowiązujących  obecnie  przepisów  prawa. 
Regulamin po poprawkach zostanie przegłosowany na kolejnym zebraniu.

7. W  odpowiedzi  na  pismo  p.  dyr.  B.  Makowskiej-Opala  Rada  Rodziców  pozytywnie 
zaopiniowała zasadność funkcjonowania monitoringu wizyjnego w Szkole Podstawowej nr 
82. Stosowna uchwała stanowi Zał. Nr 3 do protokołu.

8. Następnie w odpowiedzi na pismo p. dyr. B. Makowskiej-Opala Rada Rodziców pozytywnie 
zaopiniowała  listę  książek,  których  zakup  do  biblioteki  szkoła  planuje  w  ramach 
otrzymanego  dofinansowania  z  „Narodowego  Programu Rozwoju  Czytelnictwa”  (Zał.  Nr 
4 do protokołu).

9. Również w odpowiedzi na pismo p. dyr. B. Makowskiej-Opala Rada Rodziców pozytywnie 
zaopiniowała listę organizacji działających na terenie Szkoły (Zał. Nr 5 do protokołu).

10.  Kolejnym  punktem  spotkania  była  prośba  o  uwrażliwienie  dzieci  przez  rodziców  na 
poszanowanie własności wspólnej. Świeżo wyremontowane sale i ściany są już brudne, po 



lekcjach w salach zostaje duży bałagan, z którym muszą sobie radzić po godzinach swojej 
pracy Panie woźne. Rada rodziców złoży prośbę do szkoły o zero tolerancji dla tego typu 
zachowań, w ramach konsekwencji uczniowie powinni brać udział w pracach społecznych 
i mieć obniżone zachowanie.

11. Zostaliśmy zaproszeni do udziału w Bemowskim Konkursie Ortograficznym dla dorosłych 
w ramach  Tygodnia  Świadomości  Dysleksji  pod  hasłem  „100  odcieni  dysleksji”.  Prośba 
o rozesłanie  informacji  w  klasach  termin  zgłoszeń  23  listopada.  Konkurs  odbędzie  się 
29.11.2018 r. o godz. 12.00 w Sali sesji Urzędu Gminy Bemowo.

12. Sprawy różne oraz wnioski kierowane do dyrekcji:

- nie wszystkie koła i zajęcia dodatkowe zostały uruchomione prawdopodobnie z braku sal, 
szkoła nie wystosowała ogólnej informacji na temat sytuacji;

- wniosek, aby zajęcia pozalekcyjne startowały dopiero w październiku lub w momencie gdy 
będzie już znany wszystkim stały rozkład zajęć lekcyjnych;

- nauczyciele wakaty: w klasie 3a jest już wychowawca (przesunięcie pracownika), nadal nie 
ma nauczyciela informatyki, od 1.11.2018r. jest nauczyciel jęz. hiszpańskiego;

-  został  zgłoszony  wniosek,  aby  uczniowie  nie  wychodzili  na  dwór  w  czasie  alertów 
smogowych;

-  nastąpiła  zmiana  nauczyciela  WDŻ  bez  informowania  rodziców  klas  4,  kto  inny  był  
anonsowany na zebraniu, a kto inny prowadzi zajęcia;

-  przypomnienie  procedury,  że  w razie  sytuacji  newralgicznych z  nauczycielem najpierw 
staramy  się  skontaktować  z  nim,  gdy  problem nie  zostanie  rozwiązany  rodzic  powinien 
zgłosić się do wychowawcy o pomoc, a dopiero na końcu do Dyrektora odpowiedzialnego 
za  dany  poziom  klas,  jeśli  problem  nadal  nie  będzie  rozwiązany  można  zgłosić  go  do 
Dyrektora Szkoły i Rady Rodziców.

Protokół sporządziła: Ewa Gralczyk


